

《单词百科:fabrication是什么意思?fabrication怎么发音?fabrication的解释和用法》

英语单词fabrication是什么意思?fabrication怎么读?fabrication怎么发音?简答网为您整理了fabrication的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



fabrication怎么读

fabrication的读音:[fæbr 'ke n]

fabrication的意思

1、n.制造;捏造;

fabrication的近义词

1、assembly n.立法机构;议会;集会;装配;

- 2、building n.建筑物;楼房;房屋;建筑(艺术或行业);
- 3、construction n.建造(方式);施工;建筑(物);结构;创立;解释;
- 4、creation n.(宗教)创世;创造作品;天地万物;
- 5、fable n.寓言, 童话;传说;无稽之谈;人人谈论的话题;

fabrication的双语例句

- 1、It is a pure fabrication.

纯粹是假造事实.

- 2、These costs may be counterbalanced by the advantages of simplified fabrication, erection, and added aesthetics.

这些开销可由简化制造与安装及增添美观等优点来补偿.

- 3、Many breakthroughs in fabrication techniques and new materials must be developed.

必须在制造技术和新材料的发展方面取得许多突破.

- 4、The extensive application of digital networks fully justifies the continuous efforts for advances in their fabrication.

数字网络的广泛应用充分说明继续不断地改进数字网络制造工艺是十分必要的.

- 5、During fabrication slots for the stringers flanges were flame cut into box girders.

制造时,为安装纵梁翼缘,在箱型梁中用焰割法开槽口.

- 6、This is a sheer fabrication.

这完全是凭空捏造.

- 7、Punching and stamping is one of the important methodologies in metal fabrication.

板材制造中,冲压是一种主要的加工方式,占有重要地位.

- 8、The fabrication of the various optical waveguides has also been reported in considerable detail.

对各种光波导的制作技术也做了相当详细的报导.

9、 More than 200 improvements, many of them major, were made in the design and fabrication of the shuttle.

在航天飞机的设计及制造过程中，作了两百多项改进，其中很多是大的改动。

10、 His story was a complete fabrication.

他的故事纯属虚构.

11、 Become the type preventing explosion according to need but fabrication.

根据需要可制作成防爆型.

12、 These materials are suitable for fabrication of the cage of rolling contact bearings.

这些材料适宜于制造滚动轴承的保持架.

13、 The Code contains clauses on materials and workmanship for fabrication and erection.

代码包含在材料和手艺给制造和施工上的条款.

14、 This story is total fabrication.

这种说法纯属捏造。

15、 That's pure fabrication!

那纯粹是捏造的!

以上是简答网为您整理的fabrication怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/fabrication>